

Title (en)

Tray of a plastic material, particularly a thermoplastic material, for objects having different forms, such as fruits and vegetables.

Title (de)

Schale aus Kunststoff, insbesondere thermoplastischem Werkstoff, für Gegenstände mit verschiedenen Formen, wie z.B. Früchte und Gemüse.

Title (fr)

Barquette en un matériau semi-rigide, notamment en une matière thermoplastique, pour le conditionnement d'objets de formes diverses, tels que des fruits et des légumes.

Publication

EP 0051545 A1 19820512 (FR)

Application

EP 81401767 A 19811104

Priority

FR 8023531 A 19801104

Abstract (en)

This tray comprises a base (1) and substantially continuous side walls (2, 3) which comprise at least one projecting portion (6, 7) forming a bellows and directed towards the inside or outside of the tray, preferably with a cutout or notch (6', 7') at the level of its upper edge, with a view to being able to deform due to stressing by the packaged articles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Cette barquette comprend un fond (1) et des parois latérales (2, 3) sensiblement continues qui comportent au moins une partie en saillie (6, 7) formant soufflet et dirigée vers l'intérieur ou l'extérieur de la barquette, avec de préférence une découpe ou entaille (6', 7') au niveau de son arête supérieure, en vue de pouvoir se déformer sous la sollicitation des objets conditionnés.

IPC 1-7

B65D 1/34; B65D 85/34

IPC 8 full level

B65D 1/34 (2006.01); **B65D 85/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 1/34 (2013.01); **B65D 85/34** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3288347 A 19661129 - COMISSO NICHOLAS D, et al
- FR 1504745 A 19671208
- FR 1423619 A 19660107 - MULTICUP AUTOMATION COMPANY
- FR 1169340 A 19581226
- FR 1419433 A 19651126 - KEYES FIBRE CO

Cited by

US5423453A; WO9413553A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0051545 A1 19820512; FR 2493270 A1 19820507; FR 2493270 B3 19830826

DOCDB simple family (application)

EP 81401767 A 19811104; FR 8023531 A 19801104